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Pohárová soutěž „O BLATENSKOU RŮŽI“
V sobotu 6.4.2024 uspořádaly mažoretky PREZIOSO Sokol Blatná pohárovou soutěž 

v mažoretkovém sportu „O BLATENSKOU RŮŽI“. Do Blatné přijelo 350 soutěžících z 11  
týmů a během dne bylo možné vidět 130 choreografi í s hůlkou, pom-pomy i fl agy. 

Soutěžní den zahájili pan starosta Ing. Robert Flandera a starostka TJ Sokol Blatná paní 
Blanka Malinová.

V sokolovně vládla celý den přátelská soutěžní atmosféra a naše „PREZIOSKY“ se nene-
chaly zahanbit a v Blatné dosáhly všechny na medailová umístění. 

Rády bychom poděkovaly celému týmu mažoretek a jejich rodičům za pomoc s přípravami, 
spoustu upečených dobrot a hladký průběh soutěže.☺

Velké díky patří také našim sponzorům: Schrack Technik, Svíčky-Vosky od Veru, Vero-
nika Bednářová, Lihovar a Pivovar Blatná, CheerTwirl – Ing. Jan Balner, EuroOil Sedlice, 
B a K systémy s.r.o. a dalším.

Děkujeme také „Kulturní plantáži Blatná“ za zapůjčení prostor v kině pro využití na šatny 
pro soutěžící.                HN

Foto Hana Bari
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Edvard Beneš navštívil v roce 1935 Výstavu 
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Děkuji všem gratulantům 

za projevená blahopřání při příležitosti 
dožití mých 99 roků a svátku dne 

19. 3. 2024.

Josef Jančar

NA SVATÉHO LVA PAPEŽE, TRAVIČKY 
SE UŽ NAŘEŽE (11. 4.)

První jarní byliny se již derou ze země 
– podběl, kopřiva, medvědí česnek, plicník, 
pampeliška, sedmikráska a mnoho dalších, 
kterými můžeme obohatit náš jídelníček a do-
plnit tak vitamíny i minerály. Také bělostní 
poslové  jara - květy trnky, které v současné 
době obalily keře bílými kvítky se užívaly 
v lidovém léčitelství. Užívají se i v dnešní 
době. Sbírají se květy, nejlépe poupata, která 
se suší. Musí zůstat bílá.

Odvar pomáhá při problémech s trávením, 
prospívá močovým cestám, podporuje funkci 
ledvin, ulevuje při nachlazení a má detoxikač-
ní účinek. Dříve se z těchto květů také vyráběl 
sirup. Jeho chuť i vůně připomíná mandle.

Duben je v letošním roce dost netradiční, 
příroda pod vlivem velkého tepla rychle bují 
a květy tak rychle odkvétají. Pokud chcete 

vyzkoušet bylinný čaj z květů trnky, je nej-
vyšší čas.
LIDOVÉ ŘEMESLO A SEZÓNA 2024

Letošní sezóna již odstartovala o veliko-
nočním víkendu a jistě mi dáte za pravdu, 
že se Blatná zaplnila velkým množstvím 
návštěvníků. Také náš obchod s nabídkou 
blatenského ale i ostatního českého řemesla 
je připraven přiblížit turistům práci šikovných 
českých rukou. Otevřeno zatím bude v sobotu 
od 9.00 do 16.00 hodin.
NÁŠ TIP NA DUBEN – PALIČKOVANÁ 
BLATENSKÁ SLUNÍČKA

Jaro je ve znamení slunce, proto jsme 
zvolili malá sluníčka jako přívěšky pro každou 
příležitost.

NECHŤ SI DUBEN SEBELEPŠÍ BÝVÁ, 
OVČÁKOVI HŮL PŘEC JEN SE ZASNĚ-
ŽÍVÁ (Ale ten letošní? Kdo ví?)

Eva Fučíková, lidové řemeslo

Na duben a květen jsme pro Vás 
přichystali besedy se zajímavými 

hosty Blatenských listů
Nejprve v pondělí 22. dubna od 18.00 hod. 

budeme mít čest přivítat v Komunitním centru 
aktivního života skutečně významného hosta, 
ředitele Měnové sekce České národní banky, 
Petra Krále. Petr Král je i členem Výboru pro 
rozpočtové prognózy. Ve své funkci se  P. Král 
účastní zasedání výboru MPC ve Frankfurtu nad 
Mohanem (ECB), dále se účastní jednání v rámci 

Banky pro mezinárodní platby (BIS), setkání s MMF, OECD, Evropskou komisí, 
ratingovými agenturami apod.  Během svého působení v ČNB absolvoval P. Král 
mnoho krátkodobých zahraničních odborných i manažerských vzdělávacích kurzů. 
Ve své výzkumné, publikační a přednáškové činnosti se P. Král zaměřuje zejména 
na praktické otázky měnové politiky (strategie, nástroje, komunikace, přijetí eura aj.) 
a na analytické aspekty fi skální politiky. P. Král publikuje v domácích i zahraničních 
odborných časopisech, přednáší na konferencích, workshopech apod. Více nám o na-
šem hostu napsal publicista J.K.Třetina. Jeho článek najdete na str. 12.

Další besedy  chystáme na květen. Sedmého května přivítáme v Kaplance od 18 
hodin autorský tandem Fibich-Štěpán,  autory publikace „Blatenské pověsti – RŮŽE 
A SMRT“. Beseda bude mít i hudební doprovod. Více o jejich knize najdete na straně 
8.  A někdy kolem 24. května chystáme ve stejných prostorech i další besedu, tento-
krát by to měl být host z Moravy s bohatým záběrem aktivit. Takže se můžete těšit.

ZM 

Vítání ptačího zpěvu 2024 (vycházka 
s pozorováním a poslechem ptactva 
i s ukázkami kroužkování) bude v Blatné 
v neděli 5.5.2024 od 8:00 sraz na okraji 
Blatné u turistického přístřešku u odbočky 
z Paštické ulice ke Kanečku (49.4346561N, 
13.8903072E), auta nechejte nejlépe 
na parkovišti před Vishay na Paštic-
ké ulici (49.4328331N, 13.8862897E) 
Organizují ornitologové z Jihočeského orni-
tologického klubu (pobočky ČSO) a ČSOP 
Blatná
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V kavárně U Šulců budeme 
ochutnávat medovinu

V kavárně U Šulců v Blatné 
ve čtvrtek 18. dubna 2024 od 18 
hodin v rámci cyklu Se včelami 
na kafi bude hostem Jaroslav 
Lstibůrek z Nové Pasečnice 
u Domažlic. Znalec kvasných 
procesů nejen v pivovarnictví se 
začal před pětadvaceti lety věno-

vat včelařství a výrobě medovin, včetně historických receptur. Je 
zastáncem výroby medoviny studeným procesem, tzn. bez vaření 
medového roztoku před počátkem kvašení. Je to náročnější proces, 
ale výsledkem je přenos esenciálních látek z medu do výsledné 
medoviny. 

Jaroslav Lstibůrek je také iniciátorem legislativních změn 
v označování medovin, kdy některé medoviny na trhu jsou doli-
hované a přeslazené a podle nové legislativy mají být označené 
jako medoviny desertní.

Součástí přednášky bude ochutnávka různých druhů medovin, 
včetně suchých, tzn. zcela prokvašených s minimem zbytkového 
cukru.

Petr Texl, učitel včelařství

Upozornění MěÚ Blatná na 
1. splátku místního poplatku
1. splátka poplatku za obecní systém odpadového hospodářství 
musí být uhrazena do 31. 05. 

Tento poplatek je zaveden obecně závaznou vyhláškou 
č. 2/2023 a základní sazba poplatku činí 840 Kč. Poplatek má pau-
šální charakter – vychází z principu, že z obcí zavedeného systému 
odpadového hospodářství má prospěch každá osoba přihlášená 
v obci nebo vlastnící na území obce nemovitou věc.

Poplatky lze zaplatit na účet města Blatná č. 271688994/0300 
s přiděleným variabilním symbolem. Variabilní symboly jsou stejné 
jako v loňském roce – jsou uvedeny na stvrzenkách, případně lze 
požádat o jejich sdělení pracovnice pokladny na tel. 383416145 
a 383416141. Hotově nebo platební kartou lze zaplatit v poklad-
ních hodinách (pondělí a středa 7.30-12.00 a 13.00-16.30, pátek 
7.30-11.30h) na pokladně městského úřadu v č. p. 322. Zde je také 
možno si vyzvednou poštovní poukázku.

„TS Kvíz“
Technické služby s odborem životního prostře-

dí MěÚ Blatná připravily k 50. výročí od založení 
Technických služeb kvíz o ceny. V kvízu si můžete 
otestovat své znalosti o činnosti Technických služeb 

a zároveň se dozvědět i pár zajímavých informací.
Uzávěrka kvízu: pondělí 6. 5. 2024.
Pokud uvedete svůj e-mail a budete úspěšní v odpovědích, můžete 

i něco vyhrát ;) Výherci budou kontaktováni na e-mail. 
Předání cen proběhne v rámci oslav na sběrném dvoře v Riegrově 

ulici v sobotu dne 11. 5. 2024 ve 13:00 hodin.
Odkaz na kvíz naleznete na internetových 

stránkách města: www.mesto-blatna.cz  v ak-
tualitách pod titulkem „Technické služby města 
zvou na doprovodné akce k  50. výročí od založení 
podniku“, případně můžete použít následující 
QR kód.

Exkurze žáků základních škol 
na skládce odpadů: Nauka 
prostřednictvím reality

Technické služby města a město Blatná pozvaly děti základních 
škol na skládku komunálních odpadů v Hněvkově. 

Ze ZŠ J. A. Komenského se zúčastnili žáci 5. tříd a ze ZŠ T.G. 
Masaryka žáci ze 7. a 8. tříd, zejména v rámci přírodovědných praktik. 
Každá škola naplnila autobus a během jednoho dopoledne se na skládce 
vystřídaly.

Exkurze žáků základní školy na skládku odpadů je jedinečnou 
příležitostí ke vzdělávání mimo školní prostředí a ke zvýšení pově-
domí o odpadovém hospodářství. Exkurze umožnila žákům vidět, kde 
končí odpad, který produkujeme každodenně a vhodíme ho do směsné 
popelnice. 

Kvalifi kovaní zaměstnanci provozovatele skládky nás přívětivě 
přivítali. Dozvěděli jsme se, jaké odpady by na skládce rozhodně 
skončit neměly. Jednak by mohly být ještě cennou surovinou a některé 
i ztěžují provoz skládky a mohou negativně ovlivnit životní prostředí. 
Dále jsme se dozvěděli, že skládka je důsledně zajištěna proti mož-
nosti případného znečištění podzemních vod a je prováděn pravidelný 
monitoring výluhových vod a skládkového plynu.

Počasí nám přálo, svítilo slunce, a tak jsme se mohli také kochat 
krásným výhledem do okolí. 

Sem tam žáci i objevili něco, co by se jim možná hodilo.☺ No 
jo, mají smůlu, nebo možná štěstí, že jsou dětmi nyní a ne třeba před 
třiceti lety – tehdy byly skládky odpadu u každé obce alespoň dvě, 
nijak zabezpečené, a tam šlo najít pokladů…

Byla jsem u toho a troufám si říct, že se nám exkurze opravdu vy-
dařila. Na závěr se odvážlivci mohli svézt 3 0 tunovým kompaktorem 
a to byl zážitek i pro nás, co jsme jen přihlíželi.

V rámci oslav 50. výročí založení fi rmy Technických služeb bude 
v pátek 3. května v 15:30 hod. u radnice zajištěn autobus i pro vás, 
kteří byste chtěli na vlastní oči vidět, kde končí ten směsný odpad, 
který nevytřídíme.             (Jana Šustrová, odbor životního prostředí) 
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V areálu SOU Blatná,   
U Sladovny 671  
 224. dubna 2024  

ood 9 hodin

�

��

�

Plošná deratizace 
v Blatné

Technické služby města Blatné, s. r. o. budou ve spolupráci 
s fi rmou Profi -Dera, s. r. o. provádět plošnou deratizaci. Půjde 
o hubení zejména myší a potkanů.

V případě, že budete mít požadavky na provedení deratizace 
na konkrétním místě, pak nás prosím kontaktujte na telefonním 
čísle 383 422 541 nebo na e-mailu kontakt@tsblatna.cz Sdělte 
prosím přesné místo, kde žádáte deratizaci provést, vaše kontaktní 
údaje včetně tel. čísla. Firma Profi -Dera vás bude před deratizací 
kontaktovat ohledně podrobné domluvy k zásahu.

Deratizaci ve své nemovitosti nebo na svém pozemku hradí 
přímo občan.

Deratizace je naplánována na dny 25. 4. a 26. 4. 2024.
Z důvodu maximální efektivity vyzýváme SVJ ke kontaktování 

fi rmy Profi  DERA, která bude deratizaci provádět. Služby, za ceno-
vě zvýhodněných podmínek, si můžete objednat na e-mailu: info@
profi -dera.cz nebo na tel. čísle: 777 78 08 78.

Deratizace provedená na co nejvíce místech ve stejný čas je 
nejefektivnější.

Hlodavci, kteří požijí jedovou nástrahu ztrácí na dobu až 
7 dnů plachost. Hlodavci jsou dezorientovaní, mohou ze svých 
úkrytů vylézat i přes den. Po ztrátě plachosti dochází u hlodavců 
k úmrtí během krátké doby.

Zemřelí březen 2024
PhDr. Veselá Marcela, nar. 10.10.1952, bydl. Blatná, úmrtí 
4.3.2024
Bolina Josef, nar. 14.3.1948, bydl. Sedlice, úmrtí 5.3.2024
Říská Marie, nar. 4.12.1935, bydl. Blatná, úmrtí 7.3.2024
Maruš Václav, nar. 11.11.1929, bydl. Blatná, úmrtí 11.3.2024
Batista Josef, nar. 24.1.1940, bydl. Chobot, úmrtí 25.3.2024
Urban Milan, nar. 17.6.1957, bydl. Blatná, úmrtí 28.3.2024
Nováková Jana, nar. 21.6.1939, bydl. Blatná, úmrtí 28.3.2024

Technické služby upozorňují
Baterie ani elektrická zařízení nepatří do popelnice, ani do zvonů 
na tříděné odpady!

Staré baterie a baterie v elektronických zařízeních mohou podléhat 
samovznícení, zejména pokud jsou poškozeny nebo jsou vystaveny 
extrémním teplotám. To může vést k nekontrolovatelnému hoření 
nebo dokonce k výbuchu, což představuje riziko pro životní 
prostředí i pro lidské zdraví a může způsobit nemalé škody 
na výrobní lince zařízení k nakládání s odpady.

Tímto vás žádáme, abyste důsledně třídili vysloužilá elek-
trická zařízení a baterie a nevhazovali je do směsného odpadu, 
ani do barevných zvonů (zejm. na plasty, papír). Odevzdat je 
můžete na místech k tomu určených – na sběrném dvoře, či 
ve vybraných prodejnách, na drobná elektrozařízení máme 
speciální kontejner na Sídlišti Nad Lomnicí a Na Vinici.

Správně vytříděná elektrická zařízení a baterie budou 
předány k recyklaci, což umožní bezpečné zpracování a od-
stranění nebezpečných látek obsažených v bateriích a zároveň 
umožní znovuvyužití cenných surovin.

Použité elektronické cigarety jsou také elektroodpad 
a patří do kontejnerů na elektroodpad nebo na sběrný 
dvůr. Nevhazujte je do kontejnerů na plasty, nepatří ani 
do směsného odpadu.

V TOMTO ČÍSLE NAJDETE I VLOŽENÝ LETÁK 
TECHNICKÝCH SLUŽEB
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Pátek 3. května 

Sobota 4. května 

U příležitosti 50. výročí od založení firmy vás zveme k prohlídce našich provozoven.

9:00, 10:00 a 11:00 
V těchto časech budou realizovány prohlídky za 

doprovodu kvalifikovaného personálu v provozovnách: 
 

venkovní bazén 
Prohlídka se zahajuje u hlavního vstupu do areálu. Za 
doprovodu kvalifikovaného personálu se můžete dozvědět 
co vše je potřeba zajistit, abychom si mohli užívat letních 
radovánek. 

plynová kotelna v ulici Čechova 
Vstup do kotelny je od sídliště, z parkoviště v ulici 
U Čertova kamene. Za doprovodu kvalifikovaného 
personálu navštívíte prostor s plynovými kotly a prostor 
s kogenerační stanicí. Pro děti bude připraven skákací 
hrad a autíčka na dálkové ovládání, které pro tuto 
příležitost zapůjčí společnost E.ON. 

pohřebiště a krematorium 
Prohlídka bude zahájena u hlavního vstupu do hřbitova. 
Dozvíte se více o fungování našeho pohřebiště a zájemci 
budou mít možnost nahlédnout do zázemí krematoria. 

Exkurze na skládku 
komunálních odpadů do Hněvkova 
Pro zájemce bude přistaven 
v 15:30 autobus na dvoře radnice města Blatná 
(tř. T.G.Masaryka 322). 
Autobus nás dopraví na skládku, kde proběhne 
komentovaná prohlídka a bude zajištěno 
drobné pohoštění v podobě 
opékání buřtů.

TECHNICKÉ SLUŽBY města Blatné s.r.o. 
telefon +420 383 422 541  e-mail kontakt@tsblatna.cz 
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Sobota 11. května 

Sběrný dvůr v Riegrově ulici v Blatné 
10:00 - 14:00 
 
 
 
 
Po celou dobu možnost prohlídky sběrného dvora a kompostárny. 
hudba TAMTY Country Blatná a OBČERSTVENÍ zajištěno.   
Pro každého návštěvníka nápoj a párek v rohlíku zdarma. 

11:00  Přednáška Ing. Jakuba Šimoníka 
o záměru výstavby zařízení na 
energetické využívání odpadů 
(spalování odpadů) v Písku 

10:30 a v 11:30   Komentovaná  
 prohlídka dotřiďovací linky   

12:30 Komentovaná prohlídka
 kompostárny  

13:00  Vyhlášení vítěze kvízu „TS - kvíz“ a 
předání cen (odkaz na kvíz je 
v Blatenských listech a na webu 
TSM a města Blatná) 

Více informací naleznete na www.tsblatna.cz. 

Ukázka vozového parku Technických služeb 
Ukázka stavebních a zemědělských strojů Bobcat 

Děti se mohou těšit na SKÁKACÍ HRAD, MALOVÁNÍ NA OBLIČEJ, 
tvořivý koutek a další doprovodný program. 



Ročník 35 (45) Blatná 12. dubna 2024 Číslo 7 / strana 5

Co čte a o čem přemýšlí Jan Kára
Vážené čtenářky, vážení čte-
náři,

anglický fotbal jsem sle-
doval už jako malý kluk, ale 

samozřejmě hodně zpovzdálí; hlavně to, co 
nabízel deník Sport. Zájem oživl, když táta 
v roce 1968 přivezl z Anglie pár obrázkových 
publikací z tamního fotbalového dění. Nej-
slavnějším anglickým fotbalovým klubem byl 
v té době Manchester United, jehož oddaným 
fanouškem byl i můj kamarád a spoluhráč 
z blatenského žactva Václav Michálek; s Vác-
lavem jsme ty knížečky prohlíželi každou chví-
li, až byly náležitě ošoupané a potrhané. Mým 
oblíbeným klubem se ovšem z nejasných dů-

vodů, snad 
ze soucitu 
ke  s l ab -
š í m u , 
stal míst-
n í  r i v a l 
United – 
Manches-
ter  City. 
K oprav-
d o v é m u 
f a n d ě n í 
to ovšem 

mělo daleko - a navíc u mě s přibývajícím 
věkem fotbal ustupoval do stínu jiných sportů 
a dalších aktivit.

Na scéně se ale někdy v 80. letech objevil 
Keith, anglický geograf (a tedy můj profesi-
onální kolega) z Manchesteru, který každo-
ročně vyvážel studenty na exkurzi do Čech 
a já jsem jim občas pomáhal s programem. 
Postupně jsme se docela sblížili a z Keitha 
se vyklubal skalní příznivec Manchesteru 
City! Byl s klubem v těžkých dobách, kdy se 
plácal mezi druhou a třetí divizí, a tím spíš, 
když se dařilo. Asi před 15 lety si Manchester 
City koupili arabští miliardáři z Abu Dhabi, 
Keith z toho nebyl vůbec nadšený, ale klubu 
zůstal věrný a nadále se těšil z jeho úspěchů. 
Arabové angažovali nejlepší manažery, zapla-
tili nejlepší hráče a trenéry, a nejlepší trenéři 

z těch nejlepších hráčů, jejichž cena se na tom 
novodobém „otrokářském trhu“ s fotbalisty 
počítá v desítkách milionů liber, postavili vy-
nikající tým, který teď sbírá domácí, evropské 
i celosvětové trofeje.

Vlastně mi tenhle fotbalový svět není ni-
kterak sympatický; dnešní fotbal - a zejména 
ten vrcholový – je především obrovský byz-
nys. Kontrolují ho často záhadní miliardáři 
z exotických zemí, je založen na obchodování 
s hráči a jejich odsávání z méně majetných 
klubů, s akciemi klubů se obchoduje na bur-
zách, vysílací práva na zápasy se prodávají 
za astronomické částky, budují se obrovské 
stadiony pro desítky tisíc diváků, protože bez 
fanoušků by to nebylo prostě ono, jakkoli bý-
vají občas dost agresivní a podléhají davovým 
psychózám.

A l e  p ř i 
tom všem je to 
stále ještě také 
ve lký  spor-
tovní zážitek, 
neřku-li úžas-
ná podívaná! 
Alespoň podle 
sestřihů zají-
mavých mo-
mentů zápasů. 
Proto jsem byl 
potěšen, když 
jsem k nedáv-
ným kulatým narozeninám dostal jako dárek 
cestu na domácí zápas Manchesteru City. 
A tak jsem se minulý týden ocitl v Manches-
teru, Keith mě přivítal na letišti a následně mě 
dva dny zasypával informacemi o současném 
stavu týmu i celého anglického fotbalu a za-
svěcoval mě do fanouškovských rituálů. A pak 
přišel ten slavný den. Už od rána se spekulova-
lo o sestavě týmu, probíraly se možné scénáře, 
odhadovaly se šance na vítězství. Odpoledne 
se pak ladila fanouškovská forma několika 
pivy v pravé anglické hospodě, následovala 
lehká večeře a už jsme se tlačili do jedné 
z přeplněných tramvají, směřujících k Etihad 

Stadium, kolosálního stadionu s kapacitou 
přes 50000 diváků 

Soupeřem Manchesteru City je birming-
hamský klub Aston Villa, soused v tabulce. 
Stadion je zaplněný, diváci – vesměs posilněni 
pivem – se rozehřívají zpěvem klubových 
chorálů. Hráči nastupují, z amplionu zní jejich 
jména, při každém stadion vybuchuje nadše-
ním. Čekám, kdy na hřiště vyběhnou největší 
hvězdy domácích, Erling Haaland a Kevin de 
Bruyne, ale k mé nevoli zůstávají sedět mezi 
náhradníky; zřejmě v důsledku předchozího 
nepovedeného zápasu s Arsenalem.

Brzy po zahájení zápasu se domácí po pěk-
né kombinaci dostávají do vedení, diváci šílí 
a pějí oslavné písně, za chvíli ovšem hosté vy-
rovnávají a mohutný řev teď vychází z „kotle“ 
jejich fanoušků kousek ode mne. V hledišti 
to pak vře skoro nepřetržitě (i když kupodivu 
docela spořádaně) a domácí fandové dostávají 
příležitost k výbuchu nadšení ještě třikrát. To 
fandění je samo o sobě velký zážitek, stejně 
jako celá scenérie “fotbalového chrámu“, ale 

abych řekl pravdu, fotbal mě úplně nenadchl. 
Viděl jsem sice pět gólů a více než tisíc (!) 
přihrávek (tohle s anglickým fotbalem udělal 

trenér Pep Guar-
diola), ale hra mi 
připadala poně-
kud statická, bez 
valné invence, 
přetaktizovaná. 
Samozřejmě ne-
lituji, za návště-
vu to určitě stálo, 
ale příště půjdu 
na fotbal raději 
v Blatné…. 

Jan Kára

Dárek, který potěší

Fotbalový chrám Etihad Stadium

Hvězdný Erling Haaland 
bohužel nenastoupil...

A můj oblíbenec Kevin de Bruyne také ne

Po většinu času hráči nikam nespěchali
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12. ročník Školního plesu pořádaného SRPŠ při ZŠ 
J. A. Komenského

V sobotu 23. března se uskutečnil již 12. 
ročník Školního plesu v prostorách Komu-
nitního centra v Blatné za účasti 110 dětí. 
Stejně jako v minulých letech ho uspořádalo 
SRPŠ při ZŠ J. A. Komenského. Moderování 
plesu se ujali s velkou grácií Tomáš Čanda 

a Honza Janota, žáci devátého ročníku. Ples 
zahájili reprezentanti tanečního klubu Torra 
Písek Ondřej Šíp (9let) s Lucií Winklerovou 
(9let) s latinskoamerickým jivem, po kterém 
následovala ukázka ladného anglického 
waltzu. Poté se již rozezněly první tóny hu-
dební skupiny GREP (letošní novinka), pod 
vedením učitele Karla Pičmana z místní zá-
kladní i umělecké školy (ZUŠ), která se mohla 
těšit z plného tanečního parketu. V průběhu 
večera vystupovali s kapelou také hosté ze 
ZUŠ. Děti se dočkaly i lidových písní jako 
např. „Vysoký jalovec“, který si zazpívali snad 
všichni včetně pořadatelů. První přestávku 
nám ples zpestřila dechberoucí módní přehlíd-
ka, která by se mohla nazvat přímo divadelní 
fashion show. Mladé slečny za doprovodu 
mladých pánů předvedly překrásné společen-
ské šaty vhodné jak do tanečních, tak i na jiné 
společenské události. Šaty pro tuto přehlídku 
zapůjčil salon Elliter paní Marcely Cibulkové, 
značnou zásluhu na této show měla i make-up 
artistka Eliška Stahlová a kadeřnice Alena 
Šmatová. Nevídanou choreografi i pro show 
sestavila taneční lektorka Broňa Winklerová. 
Kolem 20. hodiny vystoupili taneční mistři 
manželé Winklerovi, kteří spolu s absolventy 

tanečních kurzů zatančili překrásný anglický 
waltz. Následně si ověřili hravou formou 
prostřednictvím několika otázek, že žákům 
nejsou základy společenského chování vůbec 
cizí.  To se projevilo i na zdárném průběhu 
celé akce. Nakonec vyzvali i teenagery, aby 

si spolu s nimi 
vyzkoušeli výu-
ku latinskoame-
rických a stan-
dardních tanců. 
Bylo hezké sle-
dovat, jak se se 
zaujetím zapojili 
téměř všichni. 
V poslední pau-
ze následovalo 
všemi očekáva-
né losování tom-
boly. Pořadatelé 
vylosovali 21 
krásných cen 
a vyhlásili královnu 

a krále plesu, kterými se pro letošní ročník 
stali Kateřina Šrámková (6.B) v překrásných 

růžových šatech a To-
máš Kvarda (9.B) 
ve slušivém modrém 
obleku s motýlkem. 
Královna obdržela 
kromě šerpy a koruny 
krásnou kytici, kterou 
věnovala paní Helena 
Šourková, pro krále 
plesu byl připravený 
balíček uzenin vě-
novaný ZD Bělčice. 
Nakonec pořadatelé 
vyhlásili, že i všechny 

ostatní lístky tomboly jsou výherní, a to pře-
devším díky sponzorům, kterých bylo letos 
opravdu hodně. Za všechny ceny věnované 
do tomboly školního plesu velmi děkujeme 
a konkrétní sponzory uvádíme níže. V průbě-
hu celého večera mohli účastníci plesu hojně 
využívat foto koutek, který si připravila Hanka 
Bari, děkujeme. Dva-
náctý ročník Školní-
ho plesu se opravdu 
vydařil, tančilo se 
až do samého konce 
a úsměvy na tvářích 
mládeže nám byly 
tou nejlepší odmě-
nou. 

Tímto bych chtě-
la velmi poděkovat 
všem rodičům, kteří 
se podíleli na pří-

pravě plesu, sponzorům, tanečním mistrům 
a tanečníkům, kapele GREP a jejich hostům, 
zvukaři, obsluze Andrejce, Adélce a Agátce 
a dalším zúčastněným. Byli jste skvělí!!! 
Doufáme, že jste si všichni ples užili a budete 
se spolu s námi těšit na další, již 13. ročník.

Za SRPŠ Mgr. Jiřina Uldrichová  
(předsedkyně spolku)

Sponzoři Školního plesu 2024
Město Blatná, Sebastian Vaníček - IT 

servis Blatná, lékárna Arnika, PROFIMO 
s.r.o. Ota Synek, ZD Bělčice, Fitness One, 
COOP Jednota Volyně, Leifheit s.r.o., Kos-
metický salón Kateřina Zachová, Kosmetický 
salon Viollete - Jana Křemenová, Restau-
race Beránek, Vodoinstalace Štědronský, 
Elektro Němcová, Expert Elektro Jankovský, 
MVDr. Jiří Šole, Zelenina Jiří Šourek, Caff é 
Grande, Drogerie Blovský, Kadeřnický salón 
Hana Vrbská, DH Hair - Dagmar Holubová, 
Papírnictví Tomášková, U Mlsouna, Drogerie 
Oulehlová, Kadeřnický salón Alena Šmatová, 
Květiny Helena Šourková, Elliter - Marcela 
Cibulková, Beards by Eve - Eva Koubková, 
Písecké lůžkoviny, Klenot M&M - Milena 
Augierová, S-Power Energies s.r.o., KarBike 
SPORT- Pavel Karban, Šití Daniela - Daniela 
Poskočilová, Svíčky - Vosky od Veru - Veronika 
Bednářová, Kadeřnictví Nad Lomnicí Blatná, 
Lékárna DR. MAX, Květiny Kopretina - An-
drea Šmídová, Kutilka - Hana Gregorová, 
BEZobalu - Kateřina Uldrichová, Kulturní 
kavárna Železářství U Šulců s.r.o., Kulturní 
plantáž Blatná, Zámek Blatná, Robin OIL 
Blatná, Rádio OTAVA, Kadeřnický salón 
Martina Červená, Strom Lnáře, DURA  Auto-
motive CZ k.s., Auto Moto Bláha, Pfeifer Holz 
s.r.o. Chanovice, Restaurace V Sokolovně, 
Stavebniny pod rybníkem Pustý - Blatná, Mar-
tin Hájek - stavební servis, Marcela Hájková, 
Svět dětí a sportu - Wokas.cz, Elektro Suchý 
s.r.o., Sladká Švadlenka 
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Vítání jara
Páteční odpoledne (22. března 2024) jsme zasvětili jar-

nímu jarmarku s názvem Vítání jara. Celý týden probíhaly 
přípravy, které završil odpolední program.

Ve škol-
n í  j í d e l n ě 
žáci druhých 
a  č tvr tých 
tříd potěšili 
všechny pří-
tomné svými 
jarními vy-
stoupeními. 
Pak se  j iž 
návštěvníci 
mohli přesu-
nout do dal-

ších přízemních prostor, kde si mohli zakoupit velikonoční výzdobu 
a další výrobky, 
sami i nějakou 
dekoraci vyro-
bit a nakonec si 
pochutnat v im-
provizované ka-
várničce.

Velké po-
děkování patří 
všem, kteří při-
pravovali vy-
stoupení. Dále 
i prodejcům a šikovným pekařům, kteří naplnili stoly kavárničky.

Na chvilku školákem
Rok se s rokem sešel a přiblížila 

se doba zápisů do 1. tříd, kterému 
vždy předchází program pro budoucí 
prvňáčky s jejich rodiči. 

Pro rodiče byla připravena bese-
da s třídními učitelkami budoucích 
1. tříd. Na předškoláky čekaly různé 
hry a aktivity, za které dostávaly 
odměny do sbírky. 

Členové žákovského parlamentu 
ve žlutých školních tričkách  byli 
k dispozici, aby všechny provedli 
po naší krásné historické budově.

Na závěr si 
mohli  všichni 
odpočinout a ob-
čerstvit se v naší 
školní jídelně, 
kde na ně čeka-
ly sladké i slané 
dobroty.

Mgr. Krapsová Jana –
ředitelka školy

PROJEKTOVÝ DEN 
VELIKONOCE

Dne 26. 3. 2024 si žáci z I. A v rámci dopoledního vyučování užili 
čas spojený s velikonoční tématikou. Zhlédli video o zvycích a tradi-
cích. Byly pro ně připravené nejrůznější pracovní listy s matematikou, 
se čtením, s luštěním a to všechno v duchu Velikonoc. 

Žáci byli roz-
děleni do skupin 
a následně  spo-
lečně plnili jed-
n o t l i v é  ú k o l y, 
za které sbírali 
razítka a papírové 
obrázky. Ty lepi-
li na velikonoční 
vajíčko, které nám 
nyní zdobí naši tří-
du. Celé dopoledne 
žáci zakončili ochutnávkou velikonočních dobrot (mazanec, beránek, 
jidáše).

Mgr. Chvostová Ivana - třídní učitelka
Bc. Drůbová Marie - asistent pedagoga 
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Blatenské pověsti – RŮŽE A SMRT
Tuto publikaci pro všechny ctitele tradic, 

pátrače po záhadách i turistické návštěvníky 
Blatenska připravil autorský tandem Fibich-
-Štěpán. Ve spolupráci s Kulturní Plantáží 
Blatná vyjde ve druhé polovině dubna 2024. 
Následovat bude autogramiáda v blatenském 
knihkupectví Kanzelsberger dne 26. 4. od 14 
do 17 hod. Pak se 7. května od 18 hodin mů-
žete s autory potkat na besedě v Kaplance, 
kde budou hosty Blatenských listů. A 14. 
června během akce Noc památek proběhne 
křest této publikace v prostorách muzea.

Z předmluvy knihy:
Tato sbírka pověstí vás přenese do dáv-

no ztraceného času našich předků. Najdete 
zde příběhy místní i historické, mudrování 
o tom, co a jak přišlo na svět, seznámíte 
se s roztodivnými druhy strašidel, nechybí 
záznamy o čarování a hledání pokladů, hoř-
kosladká vyprávění židovská a zasmějete se 
nad sousedským škádlením. Nad tím vším 
mumrajem se klene posvátný svět zázraků, 
o nichž nám vyprávějí legendy.

Jak vidno, měli obyvatelé Blatenska 
specifi cké zkušenosti s viditelným i nevi-
ditelným světem. A v jejich fantazii se tyto 
dvě domény propojovaly.

V této krajině se kdysi střídaly civilizace 
Keltů, Germánů i Slovanů a všechno to byly 
vlastně přírodní kmeny, které uctívaly různé 
bohy vtělené do čtyř živlů, potažmo do stro-
mů, vod i skal. Když přišlo křesťanství, lidé 
si své bůžky vzít nenechali a šikovně je 
ukryli do obrazů různých démonů a strašidel. 
Tak se v pověstech uchovala stará mytologie 
i archetypální vnímání života.

Co s tím vším v 21. století? Když budete 
číst pozorně, když se vydáte osobně na místa 
různých zjevení či zázraků, vše se vám 
propojí. Vyloupnete z těchto zábavných vy-
právěnek zrnko moudrosti. A jistou zprávu, 
že vše souvisí se vším, že smrtí nic nekončí, 
že láska stojí za všechny poklady. A že se 
vyplatí projevovat úctu našim předchůdcům. 
Často dostávám otázku, zda tomu všemu 
naši předkové věřili. Na to je jednoduchá 
odpověď: „Uznávám, že tomu věřili.“

Takže… čtěte pozorně.

Váš vypravěč Ondřej Fibich

SMRT

-

(1954)

SVAZ TĚLESNĚ POSTIŽENÝCH 
v ČR z.s., místní organizace Blatná

Výlet STP Blatná
První letošní výlet jsme naplánovali 

do malebné jihočeské vesničky Hrdějovice 
u Českých Budějovic, kde jsme navštívili 
Hrdějovickou keramičku. Tradice tohoto 
 řemesla sahá až do roku 1901 se jménem 
Josefa Štěpánka. S výrobou originální ručně 
malované keramiky s tradičními ručně ma-
lovanými motivy nás seznámil provozovatel 
Hrdějovické keramiky Zdeněk Malena. 
Provedl nás výrobou keramiky, která začíná 
přípravou hlíny, sušením, stáčením hrnků, ta-
lířů, džbánků a dalších výrobků na hrnčířském 

kruhu. Hrdějovická keramika je kamenina 
vypalovaná až na teplotu 1280°C. Tato zdejší 
typická keramika na první pohled vypadá 
docela obyčejně, zvenku bílá, uvnitř hnědá 
a zevně malovaná modrou barvou s květino-
vým dekorem. Každý kus ručně malovaný je 
svým způsobem originál. Svými vlastnostmi 
je vhodná k běžnému stolování, na ukládání 

potravin i k je-
j i ch  p ř íp ravě 
včetně pečení. 
Po prohlídce vý-
robních prostor si 
každý z nás mohl 
v dílně namalo-
vat svůj hrnek. 
Prohlídku jsme 
zakončili v ob-
chůdku keramič-

ky, kde si každý mohl zakoupit zdejší výrobky 
z hrdějovické keramiky.

V naší cestě jsme pokračovali do Bavoro-
va, kde jsme navštívili muzeum „Malé světy“. 
Rozdělili jsme se na dvě skupiny, jedna na-
vštívila muzeum a druhá se mohla občerstvit 
a prohlédnout náměstí Bavorova. V muzeu nás 
přivítala paní Gil Bomber z Anglie, která nám 
představila svou sbírku domečků pro panenky. 
O modely a další drobnosti sesbírané za více 
než 40 let se stará se svou dcerou. Ke každému 

domečku nám vyprávěla příběh, jakou zemi 
dokumentuje, kdo domeček restauroval. Ne-
chala nás hádat z čeho jsou doplňky drobností 
v domečku vyrobeny. Nic se nevyhazovalo, 
například zbytek zateplovací vaty tvořil 
sníh, zbytky ze stavebnice letadel doplňky 
v koupelně.

Měli jsme možnost zažít ten báječný pocit 
z dětských let a připomenout si bezstarostné 
dětství.

Za výbor STP v ČR z.s.
místní organizace Blatná a účastníky

Milan Vrbský
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Proč protestují zemědělci? 
Zaujal mě příspěvek pana Káry z minu-

lého čísla. Pokud pana Káru zajímá, proč 
protestují zemědělci, mohl by se jich zeptat. 
Pan Jandejsek pořádá besedy po celých Če-
chách a Moravě. Také si může pustit záznam 
z demonstrací, dají se vyhledat na sociálních 
sítích a mluví tam o tom mnozí z nich. Také 
je třeba zmínit, že u nás byly ty demonstrace 
minimální než třeba v Bruselu, Německu 
a jiných zemích, a tam mají dotace vyšší než 
u nás. To ale v televizi nebylo.  

Nemám v hlavě všechna ta čísla, která 
byla přednesena na všech těch besedách, je 
to ale všude dohledatelné, pokud je zájem. 
Jen tedy stručně. Naši zemědělci mají za prvé 
vyjednané nejhorší dotace a podmínky při 
vstupu do Evropské unie. Dokonce i bývalý 
prezident Václav Klaus řekl, že staré členské 
země si nechaly největší výhody. Nejlepší 
podmínky si vyjednalo snad jen Polsko, a tam 
mají navíc velké úlevy na odvodech od vlády. 
U nás se navíc snížily dotace velkým produ-
centům a zvýšily se malým farmářům. Nic 
proti nim, ale malí farmáři celý stát neuživí. 
Jsou skvělým doplňkem. Dokonce dostávají 
dotace ti, kteří nic neprodukují, jen posečou 
dvakrát za rok trávu. Pokud jsou uváděny 
dotace velkých farmářů, uvádí se celková 
částka, a ne částka na obrat. Ta je v porovnání 

se zahraničím a v poměru k malým farmářům 
minimální.  

Pobavila mě poznámka o nablýskaných 
drahých traktorech. Víte, oni je mají často 
na leasing, takže je splácí. Nebo si někdo my-
slí, že by měli mít ruchadlo a koňský potah? 
Je to jejich výrobní prostředek, jako u jiných 
podnikatelů. A dotace prostě potřebují, aby 
byli alespoň konkurenceschopní. Bohužel 
to tak Evropská unie nastavila a jak řekl pan 
Jandejsek, kdyby se dotace zrušily všem, jsou 
čeští zemědělci schopnější než zahraniční. 
Máme také nejdražší energie, takže jen za po-
slední rok ukončily výrobu i třeba malé farmy, 
které vyráběly mléčné výrobky.  

A teď o té “nenáviděné” Evropské unii. 
Jak myslíte, že se mohou zemědělci uživit, 
když na jednu stranu EU vyhlásí drastické 
podmínky pro pěstování a hnojení a povolí 
dovážet produkty ze zemí, kde se toto nedo-
držuje? Například obilí z Ukrajiny. Pokud 
si vzpomínám, loni v médiích probíhaly 
zprávy o blokacích ukrajinských přístavů 
a tím hladomoru v Africe, pokud se tam obilí 
nedostane. Jakmile se přístavy odblokovaly, 
obilí si to namířilo do Evropy, protože bylo 
samozřejmě levnější.  

A tak je to se vším.  Výkupní ceny ze-
mědělcům ani mnohdy nepokryjí náklady. 

Marže řetězců kolikrát činí až sto procent. 
Stojí za to si zjistit, kolik chovatelů prasat 
a skotu skončilo. Kolik ovocnářů pokácelo 
své stromy. Země je neúrodná, protože není 
hnůj, jen chemická hnojiva a ta půdu jen ničí 
a jsou stále dražší. Nesmyslný Green Deal, 
proti kterému také protestují zemědělci, ničí 
celou naši ekonomiku, o tom mluví každý 
normální ekonom. Jsme tím akorát závislí 
na dovozu úplně všeho. Základní potraviny 
a základní věci pro život občanů by měla, co 
se týká soběstačnosti, zajistit každá vláda.  

Situace ve světě je náročná, takže se k nám 
také žádné zboží nemusí dostat. Ale to by 
se musela o ty občany starat. Samozřejmě, je 
třeba se starat o přírodu a životní prostředí, ale 
co je ekologického na dopravě tisíci kamiony 
a tankery, které ničí životní prostředí více 
než všechna auta v celé EU. Nebo se vám 
líbí plochy poseté fotovoltaickými panely 
a montovnami? Nebo je super, když v Ně-
mecku vykácely 120000 stromů kvůli větrným 
elektrárnám? Přitom energie z těchto zdrojů 
činí jen minimum procent. Panely jsou vhod-
né spíše jako doplněk na střechy domů. Jak 
ekologická je jejich výroba a likvidace a do-
voz? To je jen zlomek nesmyslných výmyslů 
a regulací Evropské unie. Takže já doufám, že 
ve volbách ten selský rozum vyhraje. 

Eva Korcová  

7.  2024 od 19 h
Nepomuk

 plzenskavstupenka.cz a infocentra regionu

URBANOVÁ
 & Barock

EVA 

O co jim jde? Šlo by to jinak?
Problematika zemědělství a dotací trápí 

celý svět. Bez dotací to asi skutečně jde 
jen v malém rozsahu. Navíc svou produkci 
pak takový zemědělec směřuje omezenému 
počtu „svých“ zákazníků, splnit požadavky 
obchodních řetězců zůstane nad jeho mož-
nostmi. Všude se do tohoto oboru posílají 
dotace a pravděpodobnost, že by se dalo 
celosvětově domluvit, jak tuto praxi odstranit, 
je bohužel spíše nulová. Na Novém Zélandu 
se o to pokusili a po krátké době se dotace 
musely obnovit. K mému překvapení jsem 
se dočetl, že dotace do zemědělství v USA 
vedou k poklesu počtu malých farem, že 
dotace v nečlenských státech EU – Norsku 
a Švýcarsku, jsou vyšší než ve státech EU,… 
Takže vnímám zemědělské protesty jako 
součást soutěže o dotace a současně jako boj 
o zmírnění problémů spojených logicky s tě-
mito dotacemi – snahu o snížení byrokracie. 
A také myslím, že nezanedbatelný problém, se 
kterým se zemědělci potýkají souvisí s Green 
Dealem – snahou o zamezení změny klimatu: 
Mluví se o skleníkových plynech vypouště-
ných chovanými zvířaty,  (jak se postavíme 
k problémům plynů třeba od obrovských stád 
volně žijících zeber?), půdě, která se musí 
nechat ležet ladem, a přísnost opatření není 

všude na světě stejná… a navíc je s tím zase 
spojená byrokracie.

Dotace je určitě  komplikace – na stránce 
SZIF (Státní zemědělský intervenční fond) 
jsem se v 5 stránkovém úvodu dočetl, že v ČR 
se zemědělské dotace dělí na tři základní ob-
lasti – nárokové dotace, nenárokové dotační 
tituly a ryze národní dotace. Určitě je to kom-
plikované a pokud na to nemáte zaměstnance 
jako si může dovolit velký podnik, budete  
s tím mít značný problém, a to bez ohledu 
na jakého úředníka narazíte.

Takže trochu chápu pocity zemědělců, 
ale nechápu, že se organizátorem a mluvčím 
protestujících zemědělců může stát pan Jan-

dejsek, majitel fi rmy Rabbit, která vykázala 
v roce 2022 zisk cca 120milionů Kč. A hlav-
ně myslím, že tentokrát byla forma protestu 
na české problémy nezvykle  přehnaná. 
A  hledat příčinu problému s odbytem českého 
obilí v dovozu z Ukrajiny nemá moc smyslu, 
je to ale pochopitelně zcela v souladu s jiný-
mi dezinformačními zprávami, které se tu 
hojně v souvislostim s válečným konfl iktem 
logicky šíří.

Nemohu se zbavit dojmu, že článek Evy 
Korcové je spíše už předvolební, silně pro-
tievropsky zaměřený. Volby do Evropského 
parlamentu proběhnou v ČR už za dva měsíce, 
7. a 8. června. Myslím, že jako Češi jsme 
a rádi zůstaneme i Evropany.

Zdeněk Malina
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Nejstarší děti z MŠ měly možnost podívat se do 
blatenské knihovny a seznámit se s velikonočními 

tradicemi

Děti z Medvídků a Slůňátek se vydaly na 
lední revue do Strakonic, kde si užily krásné 

představení

Děkujeme blatenským hasičům, za hezké 
dopoledne, kde si děti měly možnost vyzkoušet 

práci hasiče. ♥

Naši nejmenší se rozhodli 
prozkoumat jarní přírodu, 

cestou vyhledávali první kytičky 
a vylézající hmyz. Neposedné 

nožičky je dovedly až do 
Bezdědovic na vlak, kterým se 
děti vrátily zpátky do školky

Aprílové dny 
na ZŠ TGM Blatná

Co takhle nebrat se moc vážně a užít si 
trochu legrace, když už do té školy musíte? 
Takhle nějak to vypadalo od 2. do 5. dubna 
na chodbách ZŠ TGM. Velikonoční prázdniny 
krátké, letní prázdniny v nedohlednu, i přesto 
šli všichni v úterý 2. dubna do školy s úsmě-
vem. Tedy ti, kteří nezapomněli, že je den 
naruby. Už cestou do školy jsem potkávala 
holky převlečené za kluky a naopak, po pří-
chodu do haly školy už bylo jasné, že většina 

žáků i uči-
telů vzala 
tento opož-
děný apríl 
sku t ečně 
v á ž n ě . 
Mezitříd-
ní soutěž 
v tento den 
ovládla 5. 

A, mezi učiteli měl největší úspěch Pavel 
Matoušek. Středa patřila noblese a eleganci, 
na pořadu dne byly 
společenské oděvy, 
které jednoznačně 
vybízely k vybra-
nému chování. Ze 
tříd byla nejelegant-
nější 1. A, z učitelů 
dominovala sbo-
rovně Eva Vonáš-
ková v outfi tu z 30. 
let. Sportovní den 
ve středu poskytl 
šanci všem mažoretkám, fotbalistům, ho-
kejbalistům, ale i těm, kteří si vybrali méně 
známý či oblíbený sport, přijít do školy v tom, 

v čem jsou zvyklí se pohybovat na hřišti či 
v tělocvičně. Soutěž tříd v tento den vyhrála 
2. A, zasloužené vítězství mezi učiteli si 
odnesl Jaroslav Voříšek dokonale převtělený 
do role Bohumila Hanče. Zlatý hřeb přišel 
v pátek, poslední den v týdnu byl dnem, kdy 
měli všichni dorazit bez školní tašky. V čem 
si tedy své učebnice a pomůcky děti přinesly? 
To byste se divili. Jednoznačného vítěze nešlo 
vybrat, ale mezi nejnápaditější “školní tašky” 
patřily sušáky na prádlo, pelíšky pro kočky, 
servírovací vozík, poštovní schránka nebo 
zavařovací hrnec. Mezi učiteli naopak jedno-
značně vyhrála Martina Zachová. Doufáme, 
že si ti hravější tyto dny náležitě užili a ti 
méně hraví je bez újmy přežili v rolích diváků. 
Mgr. Ludmila Růžičková, koordinátorka ŽP

Co dělají školy 
pro demokracii 
aneb ŽP na půdě

             PSP ČR
V minulém čísle jsme vás informovali 

o tom, že náš projekt výstavby bosé stezky 
v komunitním sadu budeme prezentovat v Po-
slanecké sněmovně ČR. Ve čtvrtek 4. dubna se 
tam totiž konala soutěž projektů žákovských 
parlamentů pod názvem “Co dělají školy pro 
demokracii?” Jak vlastně celá soutěž probíha-
la? Na začátku bylo důležité projekt přihlásit, 
poslat krátký popis, jak to celé vznikalo 
a několik fotografi í. Na základě toho jsme se 
dostali mezi deset nejúspěšnějších projektů 
z celé republiky. Druhým krokem v soutěži 
bylo natočení soutěžního videa. Parametry pro 
sestříhání videa byly přísné a nebylo jednodu-
ché do minutového videa dát vše, co za pro-
jektem výstavby bosé stezky stálo. Dalším 

(teď už předposledním) krokem bylo veřejné 
hlasování. Měli jsme necelý týden na to, aby-
chom sbírali hlasy, které ve fi nále tvořily 40 % 
celkového hodnocení. Vedli jsme si dobře 
a za to děkujeme všem, kteří nás svým hlasem 

podpořili . 
F iná le  se 
ovšem ode-
hrálo právě 
ve čtvrtek 
4.  dubna, 
kdy  j sme 
měli mož-

nost před porotou odprezentovat náš projekt 
a během tří minut zkusit říct vše, co se do videa 
nevešlo. Na pódiu naši školu reprezentovali: 
Linda Schlehuberová (3. A), Antonín Řebřina 
(5. A), Eliška Hucková (8. A), Adriana Fürsto-
vá (9. B) a Jaroslav Brouček (9. A). V porotě 
usedla například Emma Smetana nebo Barbo-
ra Stárek ze spolku Díky, že můžem. Když na-
stala chvíle 
vyhlašování 
v í t ězných 
p r o j e k t ů ,  
šuměla sá-
lem nervo-
zita, protože 
konkurence 
byla opravdu velká. Náš projekt se umístil 
na třetím místě, porota ocenila hlavně mezige-
nerační propojení. Ředitel organizace CEDU 
Tomáš Hazlbauer celé výpravě pogratuloval 
a předal jim krásné ceny. Obzvlášť výhra 
od fi rmy Albi v podobě možnosti navrhnout 
si vlastní deskovou hru je něco, na co se 
všichni těšíme. 

Mgr. Ludmila Růžičková a Zuzana 
Voračková, koordinátorky ŽP

1.B společenský den

6.A bez tašek

MŠ HUSOVY SADY
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Spolek „Růže Blatná“ se činí
Opravdu velkou měrou se spolek „Růže Blatná“ pod vedením Denisy Neubarthové podílí na obnově pojmu Blatná – město růží. Poté, co 

členky a členové spolku v březnu ostříhali růže ve Fügnerově a Šilhově ulici a na Blatenském hřbitově u hrobu Jana Böhma, měli na programu 
v sobotu 5. dubna výsadbu nových růží. Prvním místem byl prostor kolem kamenné růže v sadu u Domova seniorů. Výsadba proběhla za účasti 
paní ředitelky Hany Baušové a bylo vidět, že zájem o růže budou mít i klienti Domova a že se tu dá uvažovat i o možnosti léčebné terapie.

P a k  s e 
spolek přesu-
nul na zámek 
a spolu s maji-
telkou zámku, 
paní Janou Ger-
m e n i s - H i l d - 
prandt osázel 
růžemi záhon 
na nádvoří. 

Spolek ur-
čitě připravuje 
i  další  akce, 
mluví se i o ro-
záriu, nechme 
se překvapit.

Z.Malina
Foto L.Švejda

Dětský maškarní karneval ve Škvořeticích 
rozkvetl fantastickými maskami jako jarní louka

Byla to opravdu nádherná podívaná! Řeč 
je o letošním dětském maškarním karnevalu 
ve Škvořeticích, kterému tradičně poskytl 
zázemí velký sál zdejšího kulturnímu domu. 
Jedna supermaska vedle druhé - mezi cca tři-
ceti hotovými skvosty z dílen lidské fantazie 
a šikovnosti nebylo vážně jednoduché zvolit 
krále či královnu karnevalu a dvojici jeho 
nebo jejích následovníků.

A tak nakonec pořadatelé vybrali do ko-
morní síně slávy hned šestici postav. „To se 
prostě nedalo odměnit jen tři masky. Nabídka 
byla mimořádně pestrá,“ přitakala za porotu 
Kateřina Schaff arzová - činorodá srdcařka v ob-
lasti práce s dětmi. Největší sympatie získaly 
nakonec kostýmy „Johanka vlčice“ od paní 
Barbory Ředinové, „Spiderman“ v podání 
Maxíka Kohlerů, „Elfka“ ztělesněná Anetkou 
Vohryzkovou, podařená „Červená karkulka“ 
alias Julie Ředinová, zřejmě nejmladší účast-
nice Anežka Hroudová v převleku berušky 
a konečně Vojta Lexa jako úžasný dřevorubec.

Jaký by to byl karneval, kdyby chyběla 
soutěž ve stoličkové! Soutěž, která se vyšvihla 
na vrchol popularity už v dobách socialistic-
kých maškarních veselic! I letos ve Škvo-
řeticích malí šikulové absolvovali pověstné 
kolečko okolo židlí a náramně si to užívali. 
Konkurenci nakonec „strčil do kapsy“ Áďa 
Murárik a svůj triumf si parádně vychutnal.

V tanečním rytmu se vlnily a poskakovaly 
další masky, které si vysloužily všeobecnou 
pozornost. Takový perfektní Ferda mravenec 
či jednorožec a včelička, pirát, havajská 

tanečnice, vlci, superman,kovboj.princezny, 
Harry Potter……… Prostě tenhle karneval 
stál opravdu za to!

Zabrousíli - se více do minulosti, zjišťuje 
případný badatel, že šňůra dětských maš-
karních karnevalů na škvořetické půdě se 
táhne již od 80. let 20. století a nikdy nebyla 
přerušena! Člověkem, který k tomuto tématu 
má nejvíce co říci, je pan František Vošahlík: 
„Zpočátku probíhaly tyto dětské karnevaly 
v režii místní Osvětové besedy a spolufi nan-
covaly je jak národní výbor, tak škvořetické 
JZD. Jezdili sem lidé ze široka daleka, dokon-
ce až od Strakonic, Nepomuka,Horažďovic…. 
Tehdy totiž takové dětské akce prakticky 
neexistovaly nebo jen zřídka. Po Osvětové 
besedě jsme dětské bály organizovali pod 
hlavičkou hasičského sboru. A obrovský 
zájem pokračoval i po listopadu 1989 - stále 
jsme v kulturním domě měli i více jak šedesát 
masek,“ vzpomíná s lehkou nostalgií v hlase 
komunální činitel, který byl v tomto ohledu 
skutečným průkopníkem a nechal za sebou 
poctivý kus práce.

Důležité je, že jeho následovníci nesou 
tuhle pochodeň dál. A počínají si velmi zdatně.

Vladimír Šavrda

Koledníci na prostranství před obchodem

Škvořetickým koledníkům zpříjemnily 
rachtání tři „občerstvovací stanice“

Velikonoční obchůzky mateřskými Škvo-
řeticemi patří bezesporu k těm nejzažitějším 
obyčejům, na něž nikdy neměl a ani nemůže 

mít vliv změna politického systému. Letos 
nejenže koledníkům přálo krásné počasí, ale 
rovněž jejich formace patřila k nejpočetnějším 
v novodobé historii obce. Řehtaček se chopilo 
42 chlapců a děvčat. O Bílé sobotě šik navíc 
doprovázely ještě rodiče těch nejmenších 
„kulihrášků“.

Škvořetičtí  koledníci se netěšili jen z tep-
lých slunečních paprsků a nadílky od tamních 
hospodyněk a hospodářů. Jejich obvyklou 
trasu opět značně vylepšily zastávky na tzv. 
„občerstvovacích stanicích“. „Nejprve se 
jim dostalo pohoštění u mě v prodejně a ná-
sledovala ještě „svačinka“ ve stavení u paní 
Marcely Mlíčkové. Tradiční bašty tentokrát 
posílili ještě u Chlandů, kde upekli chutné 
jidáše. Ty dětem chutnaly až extrémně,“ usmí-
vá se Kateřina Schaff arzová-provozovatelka 
obchodu se smíšeným zbožím.

Ve vedlejší osadě Pacelice, která taktéž 
spadá pod správu Obecního úřadu Škvořetice, 
se dětí bohužel jaksi nedostává. A tak veliko-
noční tradice dodrželo jen trio „řehtánků“.

Nejdůležitější samozřejmě je, že odkaz 
předků spojený s největšími svátky roku žije 
a rozvíjí se dál. Počet zůstává stále jen po-
čtem- i jeden osamocený koledník představuje 
silný tok božího světla.       Vladimír Šavrda
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Historie téměř detektivní

Josef Siblík a blatenské zvony
Uběhlo tomu již 10 let, co jsem přišel 

do Blatné. Jako historik jsem začal objevovat 
krásy a minulost Blatenska a hned prvním 
úkolem v muzeu mi bylo sepsat životopis 
zakladatele muzea Josefa Siblíka. Tento úkol 
vypadal jednoduše, protože jeho pozůstalost 
je uložena přímo v muzeu. Jeho životopis 
sepsal krátce po jeho smrti v roce 1937 jeho 
švagr a přítel František Hykeš, který stejně 
jako on pečoval o paměť regionu a věnoval se 
archeologickému bádání. Vznikly i dvě práce 
zaměřující se na jeho život, bohužel, neboť 
se jednalo o diplomové práce, nevyhnuly se 
občas chybičkám, když jeden z autorů za-
měnil Josefa Siblíka mladšího za jeho otce. 
Archeolog Jan Michálek shromáždil soupis 
jeho díla, takže bylo vlastně vše na stole, 
a přesto po deseti letech píšu, že jeho životo-
pis ještě neexistuje a je pouze v poznámkách 
a výpiscích. Dnešním příspěvkem bych chtěl 
nejen vzpomenout na tuto velkou osobnost 
muzea, ale zároveň poodhalit jednu ze stránek 
archeologa, historika a učitele Josefa Siblíka.

V roce 1911 vystoupil tento muž na obecní 
radě s návrhem založit okresní muzeum “ne-
boť okres Blatenský skrývá mnohé poklady, 
které jsou skupovány a vyváženy soukromými 
sběrateli”. Svou sběratelskou činnost však 
soustavně rozvíjel již léta před tímto výro-
kem, a tím nám zachoval o Blatensku mnohé 
památky, které se během válek a změn režimů 
poztrácely. Jednou z nich jsou právě zvony, 
které byly většinou zničeny během dvou 
světových válek. 

Josef Siblík si byl vědom, že i tak velká 
a cenná kulturní památka jako zvon může 
zmizet, a tak se již v 90. letech 19. století pustil 
do zkoumání zvonů na Blatensku. Prohlédl 

a zaevidoval zvony z Budislavic, Kamíku 
u Dožic, Záboří, Lnář, Bělčic, Újezdce u Běl-
čic, Kocelovic, Paštik, Tochovic, Černivska, 
Strážiště, Chanovic, Bezděkova, Řesanic,Číž-
kova a dalších míst. Pomocí rozboru písma 

a znaků se mu podařilo identifi kovat zvonaře 
z Plzně jako Mikuláše Konváře a dále pražské 
zvonaře Mistra Bartoloměje, Jana Konváře 
Cantarista a Brykcího z Cimperka. To nám 
ovšem jen prozrazuje, že množství svého 
volného času věnoval putování po celé krajině 
a prohlížení hmotných památek.

Jeho obětavost pro práci zachytila zpráva 
o zvonu z Újezdce u Bělčic. Zde se nachází 
kostel sv. Voršily. Josef Siblík vyšplhal na věž, 
kde prozkoumal tři zvony. Největší měl být 
z roku 1690 a měl být odlit Fridrichem Schön-
feldem ze Starého Města. Druhý zvon neměl 
být nijak zdoben, ale svým hlasem se měl 
podobat zvonu ze Sedlice a Chanovic. A třetí 
zvon, umíráček, mu dal asi nejvíce zabrat. 
Josef Siblík zde totiž píše, že visel na chatr-

ných základech, a proto udělal jen částečný 
opis. Z něho jsem dokázal vyčíst, že zvon byl 
odlit v roce 1511. Pod tímto záznamem bylo 
dopsáno “(ostatní nebylo možné otisknout)”. 
Následně tuto poznámku přeškrtnul a dopsal 
zde chybějící text “AVE MARIA”.

Zdánlivě banální zápiska nám odhaluje 
odhodlání Josefa Siblíka pro svůj koníček 
a zároveň pro práci sběratele paměti Blaten-
ska. Musel se on nebo někdo jím pověřený 
na kostel vrátit, aby riskoval výstup na chatrné 
základy, a tím nám zachoval celistvé svědectví 
o zvonech z kostela sv. Voršily. Také nám 
dokazuje, že musel mít neskutečný sluch nebo 
se neobával interpretovat svá zjištění, když 
druhý zvon datuje jen pomocí tóniny zvuku, 
kterou přisuzuje datovaným zvonům ze Sed-
lice a z Chanovic. Že byly zvony v ohrožení, 
dokládá dopis od J. Hostaše z Klatov, který 
v roce 1917, tedy po rekvírování zvonů 
na Blatensku pro válečné účely, pověřil Josefa 
Siblíka, aby udělal otisk ze zvonů ze Lnář, 
Kocelovic, Sedlice, Bezděkova, Budislavic 
a Záboří. Ten však vlastně svou prací tento 
požadavek předstihl a část vyšla v Památkách 
archeologických již v roce 1897. Další část 

leží dodnes v jeho pozůstalosti a já se vám 
budu snažit v dalších příspěvcích poodhalovat 
části z života zakladatele muzea.

Petr Chlebec

Fragment zničeného zvonu Matka Boží 
z roku 1539

Poznámky k zvonu na kostele sv. Voršily v Újezdci 
u Bělčic

V komunitním centru promluví (nejen) o infl aci expert z ČNB
Je to Jihočech s osobní vazbou na Blatensko

Na pondělní podvečer 22. dubna při-
chystala redakce Blatenských listů besedu 
s ne zcela typickou tématikou. O infl aci, čili 
růstu cen, a současném „životě k nezaplacení“ 
v naší republice přijede do zdejšího Komu-
nitního centra aktivního života povyprávět 
ekonom Petr Král (50). Ten zastává odborně-
-manažerskou pozici ředitele měnové sekce 
v pražském ústředí České národní banky 
(ČNB). A právě k zásahům této národohospo-
dářské instituce vůči údajně „dohasínajícímu“ 
znehodnocování peněz, a potažmo i úspor lidí, 
by měla přijít řeč především.

„Na zdejší poměry byla infl ace poměrně 
dlouho přímo obludná! A je stále vyšší vlastně 
i nyní. S tím jsme se jako vpravdě zodpovědní 
aktéři nechtěli, ani nemohli smířit. Víme, že 
donedávna dlouze udržovaná výše úroko-
vých sazeb až okolo 7 %, či stanovení tzv. 
kurzového závazku, jsou pro mnohé z našich 
občanů coby průvodní ́ záchranářské´ jevy až 

nepříjemně citlivé. K těmto krokům se ČNB 
skrze sedmičlennou Radu - a začasté na po-
pud svého expertního aparátu - již před téměř 
dvěma lety uchýlila vlastně nuceně. Nicméně 
ve výsledku působí ozdravně a tudíž fungují. 
V průběhu tohoto roku bychom se tedy měli 
navrátit k stanovenému infl ačnímu cíli. A tím 
je meziroční maximálně dvouprocentní růst 
cen“, předesílá z mediálně zveřejňovaných 
prezentací sekční šéf Král.

Z logiky věci je možné očekávat rovněž 
poodhalení vlastního pohledu, potažmo svojí 
„mateřské“ centrální banky, na problematiku 
eventuálního přijetí společné evropské měny 
v dohledném horizontu. Ta se zvláště poslední 
dobou stává náplní všelikých euro-diskuzí, 
které provázejí emoce, někdy i vcelku váš-
nivé.

Ke kvalifi kaci Petra Krále budiž douška, 
že při lednovém jednání Ústavního soudu - 
a to v mediálně sledovaném a společensky 
třaskavém sporu části sněmovní opozice 

s vládní koalicí - o úpravu loňské valorizace 
penzí, k této kauze za ČNB poskytoval senátu 
naší nejvyšší justiční instance odbornou ex-
pertizu (viz zdroj: Novinky.cz).

Sám inženýr Král pochází z nedaleké-
ho Písku. A má osobní vazbu i na Blatnou 
a její okolí. „Pokud mi to situace umožňuje, 
tak se rád vracím do krajiny říček Lomnice 
a Skalice. A na Prácheňsko obecně. Z Blatné 
jsme s přáteli v jednom z předchozích ročníků 
vykročili na letní pochod Zemí zamyšlenou. 
A s bratrem - vášnivým cestovatelem po vlas-
tech českých, který působí především v rodné 
‚perle‘ na řece Otavě - absolvovali nejeden 
cyklo-podnik, pořádaný ať už místními samo-
správami, tak i zdejšími nadšenci. A ti - jak 
jsem v nedávné minulosti pochopil - věří, že 
nejhezčí pohled na prácheňskou domovinu je 
ze sedla jízdního kola“, dodává v odlehčeném 
´módu´ očividně stále hrdý Jihočech.

Autor: Jakub K. TŘETINA 
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Literární soutěž „Staň se spisovatelem!“
Od ledna do března probíhala Literární soutěž „Staň se 

spisovatelem!“. 
Sešlo se spousta krásných prací mladých autorů a výtvarníků 

z celého Blatenska, z nichž odborná porota složená z aktivních 
autorů, knihovnic Blatenské knihovny a renomované scénáristky 
vybírala nejzdařilejší práce. Soutěž uzavíralo a korunovalo lite-
rární odpůldne v kavárně a ve velkém sále komunitního centra. 

Zde byla předána ocenění a všichni zúčastnění si mohli 
poslechnout vyprávění pana Pavla Sučka - autora Povídání 
o důlních skřítcích, Kláry Jánské - autorky Říkanek z Blatné 
a vyzkoušet si při workshopech s autory různé literární i vý-
tvarné postupy.

Děkujeme všem autorům za krásné texty a do dalšího roč-
níku, který se opět bude konat od ledna do března 2025 už nyní 
můžete připravovat a rozmýšlet texty. Pište holoubci, pište!

Za Kulturní Plantáž Berenika Políčková a Růžena Vitáková

Oceněné práce:
Kategorie 3-5 třída
Vagnerová Amálie Zvláštní ocenění poroty nejmladší autorce 
 za nejroztomilejší příběh
Popová  Anna Cena za nejlepší příběh, práci s fantazií
 a napětím 
Linhartová Kateřina Cena poroty za práci se symboly a archetypy,
 zajímavý námět v žánru fantasy a ilustraci

Voháňková Ema Ocenění poroty za vykreslení atmosféry a práci 
 s jazykem  
Bartůňková Eliška Ocenění poroty za práci s nadpřirozenem, 
 tajemnem a nečekané dějové zvraty
Dolejšová Anita Cena poroty za práci s fantazií, tajemnem 
 v příběhu
Koubková Anežka Cena poroty za užití morálního ponaučení 
 v příběhu

Čestná uznání:
Dlabačová Diana
Lojíková Štěpánka
Otrubová Jarmila

Kategorie 5. – 9. třída
Tvůrčí dvojice: Burian Vít a Krejčí Eliška
Speciální cena za budování napětí v příběhu,
spolupráci ve tvůrčí dvojici a za ilustraci

Nikl Matouš
Speciální ocenění za práci s odbornými zdroji

Kategorie 3-5 třída - Komiks
Mylana Chudá
Johana Matějovská

Srdečně zveme na benefi ční koncert Tajný místa tour 2, jehož vý-
těžek půjde na dokončení veřejné sbírky na odlití nového zvonu, 
který je již v dílně mistra Votruby objednán.

 

ŘÍMSKOKATOLICKÁ 
FARNOST SEDLICE 

zve srdečně na 

V Z P O M Í N K O V Ý  A K T  
K 280. VÝROČÍ POLOŽENÍ ZÁKLADNÍHO KAMENE  
VRCHOLNĚ  BAROKNÍ PŘESTAVBY KOSTELA  
SV. JAKUBA STARŠÍHO V SEDLICI DNE 21. 4. 1744 

 21. 4. 2024  9:45 
 

Mše svatá za Antonii Josefu, hraběnku Černínovou z Chudenic,  
rozenou z Küenburgu, donátorku, R. D. Jana Felixe Procházku, faráře,  

a Václava Antonína Jermáře, stavitele sedlického kostela 
 

Přede mší pobožnost u epitafu R. D. Jana Felixe Procházky,  
faráře a iniciátora přestavby, v předsíni kostela 

 
Od 7. 4. 2024 výstavka souvisejících písemných a obrazových 

dokumentů v předsíni kostela 

1744 2024 



Číslo 7 / strana 14 Blatná 12. dubna 2024 Ročník 35 (45)

Akce 
15. 4. 16 h
Deskovky v Blatné
Komunitní centrum, kavárna

16. 4. 18 h

18. 4. 18 h

19. 4. 9 h

19. 4. 19.30 h

Muzejní výlet na tvrze Blatenska

 

Komunitní centrum

Absolventský koncert ZUŠ Blatná

15.30–16.30

16.30–17.30 h

17.30–18 h

18 h

Fentasy

Kulturní
kalendář
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13. 4. 

centrum
Stálé akce

 

Rosado

Jazykové konverzace

Komunitní centrum, Galerie Spektrum

8. 5. 

Jazz Day  

14 h

14.50 h

15 h 

Blatná 
15.50 h

16 h 
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Informace  
o(d) nás

fantasy a ilustraci

Blatná  

„Dr. Edvard Beneš dokonce osobně navštívil 
velkolepou Böhmovu výstavu růží v Blatné 
v srpnu 1935 a po úmrtí Tomáše G. Masaryka 
v září 1937 Jan Böhm poslal do Prahy jako dar 
stovky růží, které byly použity pro dekoraci 
smutečních věnců a ozdobení rakve.“

Dr. Edvard Beneš osobně navštívil 
velkolepou Böhmovu výstavu růží 
v Blatné v srpnu 1935. 

Pěstujeme 
kulturu

Kulturní Plantáž Blatná

kulturniplantazblatna

www.plantaz-blatna.cz
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portport
Datels vykoledovali 
cenná vítězství

Velikonoční nadílka se v tomto roce netý-
kala pouze koledníků. Datels o velikonočním 
víkendu vyrazili sehrát řadu zápasů mimo 
Blatnou a vyšlupali vítězství, kde se jen dalo. 
Navíc se 29. března konal turnaj krajů, kde 
Jihočeský kraj byl reprezentován hned dvěma 
hráči z Blatné – Tadeášem Gutwirthem a Ště-
pánem Bulkou. Jihočeský kraj vyhrál základní 
skupinu a postupuje do fi nálové čtyřky, která 
se odehraje 1. května ve Svitavách. Oba Dat-
lové přispěli k vítězství čtyřmi kanadskými 
body. Výborně!

Dorost úspěšně porazil 31. března České 
Budějovice, ale hned na Apríla podlehl v na-
pínavém utkání Zlivi. Následující domácí 
zápas proti Keltům skončil bohužel též pro-
hrou stavem 2:4. Starší žáci vyrazili vstříc 
Prachaticím a brankáři se podařilo udržet čisté 
skóre. Chlapci zvítězili stavem 0:5 pro Datels. 
Mladší žáci na domácím hřišti přivítali Such-
dol a v neuvěřitelném zápase se jim povedlo 
zvítězit stavem 2:0! Nádherná práce!

I přípravka Datels hostovala domácí tur-
naj. Díky krásnému počasí byla návštěvnost 
vysoká a všechny týmy si užívaly velmi 
přátelskou atmosféru. Hostující týmy byly 
Pedagog ČB, Blovice, Prachatice a Suchdol 
nad Lužnicí. Datlíci předvedli neskutečný 
výkon, kdy porazili všechny týmy!

Na domácím hřišti slavili vítězství i muži 
z Béčka. Utkali se zde s Českými Budějovi-
cemi (B) a zvítězili stavem 12:4. Tentokrát 
se projevila i větší disciplinovanost hráčů 
a vyloučení byla pouze výjimečná.

O velikonočním víkendu vyrazili Datels 
muži z Áčka sehrát dvě utkání. V sobotu 
sehráli zápas proti Mladé Boleslavi, který 
skončil vítězstvím pro Datels. O góly se 
postarali Zdeněk Vinter (4 góly), Jan Matou-
šek a David Braun. Následující den vyrazili 
Datels do Poličky, při němž sice zvítězili, ale 
tým zde narazil na neskutečně nesportovní 
chování. Hráč Ladislav Havlík fauloval Petra 
Maňasku tak nevybíravým zákrokem, který 
(jak se později ukázalo pozn. autora) vyřa-
dil Petra Maňasku do konce sezóny ze hry. 
Za diskutabilní zákrok si hráč odnesl pouze 
dvě trestné minuty. Často se zde nevyjadřuje-
me k faulům hráčů nebo k jejich chování, ale 
toto není sport. Toto není sportovní chování. 
Pokud přivítají Datels Poličku na domácím 
hřišti, dokažme jim, že umíme zvítězit čistě 
a bez faulů v mezích sportu. Nezapomeneme, 
co udělali Petrovi, ale my zvítězíme férově.

O týden později Datels Áčko na domácím 
hřišti přivítalo Českou Třebovou. Za silné 

podpory fanoušků, které na utkání přilákaly nejen výkony týmu, ale též pěkné počasí, si Da-
tels do tabulky připsali další cenné body. Utkání skončilo stavem 8:2 pro Datels, kteří tak drží 
první místo v 1. lize hokejbalu.  

Za TJ Hokejbal Blatná
Tereza Sedláčková

VÝSLEDKY ZÁPASŮ ODEHRANÝCH OD 30. 3. 2024 – 7. 4. 2024

30. 3.  
Datels muži A-tým
HBC Tygři Mladá Boleslav : Datels
(3:6)

6. 4.
Starší žáci
HBC Prachatice : Datels
(0:5)

31. 3.  
Datels muži A-tým
SK Kometa Polička : Datels
(1:2)

6. 4.
Datels muži B-tým
Datels : TGB Swietelsky Pedagog ČB B
(12:4)

31. 3.
Dorost
TGB Swietelsky Pedagog ČB : Datels
(4:1)

7. 4.
Mladší žáci
Datels : SK Suchdol nad Lužnicí
(2:0)

1. 4.
Dorost
Datels : Hbc Zliv
(3:4)

7. 4.
Dorost
Datels : SK Kelti 2008
(2:4)

6. 4.

Turnaj přípravky Datels
Datels : Blovice (10:1)
Datels : Prachatice (5:4)
Datels : TGB Swietelsky Pedagog ČB (11:0)
Datels : Suchdol nad Lužnicí (4:3)

7. 4.  
Datels muži A-tým
Datels : TJ Lokomotiva Česká Třebová
(8:2)

TABULKA NASTÁVAJÍCÍCH DOMÁCÍCH ZÁPASŮ

Datels starší žáci 13. 4.  11:00 hodin HBC Plzeň

Datels dorost 21. 4. 10:00 hodin TJ HBC Olymp Jindřichův Hradec

Datels mladší žáci 21. 4. 12:00 hodin SK Inter Blovice

Datels muži (A) 21. 4. 15:00 hodin TGB Swietelsky Pedagog ČB

Přípravka po vítězném domácím turnaji Vítězství mladších žáků nad Suchdolem

Datels Áčko po výhře nad Poličkou

Informace z fotbalového oddílu TJ 
BLATNÁ z.s.

A je tu další článek z našeho blatenského fotbalového oddílu, ve kterém se budeme věnovat 
mladším žákům. V posledním článku se na ně nedostalo, tak to nyní napravíme. Na úvod opět 
několik informací z dění v našem oddílu za posledních 14 dní. 

Od 01. 04. 2024 funguje ve fotbalovém oddílu nový správce letního stadionu, kterým je 
František Čech. Ten se bude starat převážně o letní areál našeho klubu a s tím spojené prostory 
a budovy – údržba obou hřišť a okolních ploch, údržba budovy LS. Naším cílem je udržovat 
areál v pořádku a čistotě tak, aby se k nám všichni návštěvníci rádi vraceli. Doufáme, že Fran-
tišek do našeho klubu zapadne a naše spolupráce s ním bude na vysoké profesionální úrovni.

(pokrač. na str. 18)
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Informace z fotbalového 
oddílu TJ BLATNÁ z.s.
(pokrač. ze str. 17)

Tímto děkujeme Karlu Šrámkovi, který v měsíci březnu funkci 
správce zastával a přispěl k hladkému průběhu přípravy areálu na no-
vou sezónu.

Postupně se také rozšiřuje otevírací doba klubové „Hospůdky 
na staďáku“. Již nyní je otevřena při všech domácích utkáních našich 
týmů, během tréninků i o víkendech. Všichni návštěvníci jsou srdečně 
vítáni. Provozovatelkou hospůdky je stále Lucie Němečková.

Před začátkem jarní části sezóny proběhla nutná předsezónní 
údržba travnatého hřiště, která stála nemalé fi nanční prostředky. Vý-
sledek je myslím vidět na první pohled a hráči se mohou těšit na skvěle 
připravený povrch. Také proběhla údržba a oprava vnitřních prostor 
tribuny včetně vymalování všech místností. Nově byla předělána mí-
čovna, místnost pro rozhodčí a kancelář. Opraveny byly branky včetně 
výměny sítí. Vše proběhlo formou brigád členů i nečlenů našeho FO. 
Tímto všem účastníkům děkujeme. V rámci dostupných fi nančních 
prostředků bylo doplněno sportovní vybavení jednotlivých týmů.

Celý oddíl se pilně připravoval na jarní část sezóny a všichni dou-
fáme, že zlepšení prostředí přispěje k lepším sportovním výsledkům 
všech našich členů a týmů.

Odehraná utkání:
Neděle 31. 03. 2024

Náš „A“ tým odehrál na hřišti TJ Kamenný Újezd druhé mistrov-
ské utkání a první vítězné. O výhru 2:1 se brankami postarali Jonáš 
Maleček a asistent trenéra Jan Vacek. Získali jsme z venku velmi 
cenné tři bodu, které nás částečně posunuly k našemu cíli, kterým je 
záchrana v I.A třídě. 

Dorost odehrál venkovní utkání na hřišti týmu společenství Vě-
trovy/Sezimovo Ústí, které prohrál 5:1. Střelcem našeho jediného 
gólu byl David Hanousek. V utkání jsme byli vyrovnaným týmem 
a výsledek je až příliš krutý. 
Sobota 06. 04. 2024

„A“ tým odehrál mistrovské utkání na domácí půdě proti týmu 
FK Tatran Prachatice. I když by utkání více slušela remíza, prohráli 
jsme jej 0:2.

Dorost odehrál domácí utkání proti týmu FK Protivín. Vítězství 
3:0 bylo zcela zasloužené. O branky se postarali Matyáš Prokopius, 
Jakub Outlý a Šimon Vávra.  

„B“ tým přivezl 3 body z utkání s Balvany. Jedinou branku zápasu 
vstřelil Jan Ďulík.
Neděle 07.04. 2024

Ženy ve své jarní premiéře podlehly na domácí půdě hráčkám 
Táborska 1:5. O jedinou naši branku se postarala Klára Šmrhová.

Do utkání se zapojily také naše přípravky, nicméně vypisovat 
zde výsledky nyní, ani do budoucna nebudeme. Důležitá je pro nás 
předvedená hra a nadšení hráčů, nikoliv výsledky. 

A nyní pozvánka na nejbližší mistrovská domácí utkání našich týmů:
Žáci starší – neděle 14. 04. 2024 od 10:00 hod., Volyně/Volenice.
Žáci mladší – neděle 14. 04. 2024 od 12:00 hod., Volyně/Volenice.
Muži „B“ – neděle 14. 04. 2024 od 16:30 hod., Cehnice.
Dorost – sobota 20. 04. 2024 od 10:00 hod., 1. FC Jistebnice.
Muži „A“ – sobota 20. 04. 2024 od 17:00 hod., Dolní Dvořiště.
Přípravka mladší – neděle 21. 04. 2024 od 17:00 hod., derby mezi 

týmy „A“ a „B“ Blatné. 
Za fotbalový oddíl zdraví Fanda Čadek

a Michal Vanduch

Omlouváme se, ale už do minulého čísla se nám nevešly informace 
k mladším žákům a rozhovor s Honzou Ďulíkem a jeho dvěma svěřenci 
a v tomto čísle tomu není jinak. Ale příště se jich určitě dočkáte, to 
slibuji.                                                                                            ZM

Kuželkářské zpravodajství
Teplé, skoro až letní počasí v posledních dnech dává naznačit, že 

se sezóna blatenských kuželek blíží ke konci. V posledních týdnech 
odehráli závěrečné zápasy muži A, a také se uzavřel letošní ročník 
Blatenské ligy. Vrcholem však byla účast týmu dorostu na fi nále 1. ligy.
Áčko – Divize jih

Poslední 2 zápasy čekaly na elitní blatenský tým. K jistotě udržení 
v soutěži potřebovali hráči získat alespoň jeden bod. Na Bílou sobotu 
přivítali tým z Nového Města na Moravě. V sestavě F. Cheníček, V. 
Kobliha, R. Flandera, J. Vokurka, E. Cígl (střídal J. Minařík) a L. Pavel 
udrželi jarní domácí neporazitelnost a zvítězili s výborným výkonem 
7:1 a 3421:3295 poražených kuželek. Hráčem zápasu se stal s 593 
kuželkami kapitán Víťa Kobliha. Tato výhra dala Áčku jistotu divizní 
příslušnosti i pro příští sezónu. Sezónu uzavřeli F. Cheníček, J. Minařík, 
D. Lexa (střídal L. Drnek), J. Vokurka, V. Kobliha a E. Cígl následující 
pátek v N. Včelnici. Tým zde prohrál 2:6 se skóre 2675:2769 kuželek. 
Na závěr ročníku se vytáhl Jirka Minařík (465 kuželek).

V konečném pořadí obsadila Blatná A 8. místo, čímž vylepšila 
loňské postavení o 2 příčky. Podrobné zhodnocení sezóny přineseme 
v dalším čísle BL.
Béčko – Jihočeský KP2

Rezerva sehrála na Zelený čtvrtek domácí utkání s Borovany B. 
Ve složení L. Drnek, K. Baťková, B. Svačinová, M. Pekárek, P. Dlabač 
a O. Fejtl potvrdila roli favorita, když zvítězila vysoko 7:1 a 2753:2532 
kuželek. Nejlepší domácí výkony zahráli Kája Baťková a Ondra Fejtl, 
když shodně trefi li 470 kuželek. Další utkání měl tým odehrát o týden 
později opět doma, tentokrát proti Kunžaku B. Zápas byl však na žádost 
hostů odložen na pondělí 15. dubna.

V tabulce drží Béčko bronzovou příčku. V pátek 12. dubna odehraje 
tým třaskavé derby se Strakonicemi B. Začátek zápasu je v 17:30. 



Ročník 35 (45) Blatná 12. dubna 2024 Číslo 7 / strana 19

10128994_SKODA_Aftersales_Sekova-knizka_Dealer_2024_A4_v01.indd   1 08.12.2023   13:41

Následně na hráče čeká zmiňovaný odložený 
zápas a sezónu uzavřou v pátek 19. dubna 
v Trhových Svinech.
Soutěže mládeže

V neděli 7. dubna proběhlo ve Strakoni-
cích další kolo Okresního přeboru, i za účasti 
dorostenců T. Drnkové (416), M. Sittera (404) 

a žáků N. Baťkové (205), A. Köriše (224), 
V. Kupara (199) a S. Baťkové (226).

O víkendu 6. a 7. dubna se však oči 
upínaly především do Prahy, kde se konalo 
fi nále 1. ligy dorostu, kam se probojovalo 
8 nejlepších týmů z celé republiky, včetně toho 
blatenského. V sobotu hráli K. Baťková (548), 
M. Hejpetr (555) a B. Svačinová (505) a ob-
sadili průběžné 5. místo. Do nedělních bojů 
zasáhli M. Hejpetr společně s M. Pekárkem 
(491), B. Svačinová (554) a M. Kalousová 
(555). V součtu všech výkonů obsadila Blatná 
6. místo, což je krásný výsledek. Který jiný 
blatenský sportovní tým se může pyšnit, že 
patří mezi absolutní českou špičku?
Blatenská liga

V sobotu 6. dubna se rovněž uzavřela 
letošní sezóna Blatenské ligy, až v posledním 
kole se ve vzájemném souboji rozhodovalo, 
zda vítězství obhájí Kalas ACS nebo se na trůn 
vrátí Baldové. Toto utkání vyhráli Baldové 
a tím i celou soutěž. Kalas obsadil 2. místo. 

Na stupních vítězů je doplnili Hasiči, kteří tak 
zopakovali loňské umístění. V pořadí jednot-
livců zvítězil Evžen Cígl (286,45) před Beátou 
Svačinovou (271,69) a Lubošem Skuhravým 
(266,8). Také byli oceněni Pavel Srp a Libor 
Šiška, kteří jako jediní odehráli všech 18 
utkání. Za organizaci celé sezóny patří dík 
předsedovi Zdeňku Svačinovi a nesmíme také 
opomenout 
Martina Bať-
ku, který si 
v předsedově 
n e p ř í t o m -
nosti (účast 
s  dorostem 
v Praze) vzal 
na starost zá-
věrečný pro-
slov a předá-
vání cen :-).

Za Kuželky TJ Blatná Lukáš DrnekÚspěšný tým dorostu

Bronzoví Hasiči

Střední škola a Základní 
škola, Oselce
Č.p. 1, 335 46 Oselce, tel. 
371595168,

e-mail: info@stredniskolaoselce.cz
IČ: 00077691, č. účtu 6737361/0100

Střední škola a Základní škola, Oselce, 
č.p. 1, 335 46 Oselce přijme:

Vychovatele internátu pro pracoviště 
Blovice

Úvazek: 1,000, nástup: od 1.9. 2024

Požadujeme: 
●  S Š  v z d ě l á n í ,  s e  z a m ě ř e n í m 

na vychovatels tví  +  speciá lní 
pedagogika,  dle zákona č. 563/2004 
Sb. v platném znění

● PC gramotnost dobré úrovně
● Zodpovědnost, spolehlivost, loajalitu
● Aktivní přístup, samostatnost
● Občanskou bezúhonnost, zdravotní 

způsobilost

Nabízíme: 
Platové podmínky dle nařízení vlády 
č. 341/2017 Sb., o platových poměrech 
zaměstnanců ve veřejných službách 
a správě, ve znění pozdějších předpisů:

● 9. platová třída, platový stupeň dle 
praxe, 

● Úvazek 1,000
● Smlouva na dobu neurčitou 
● Systém odborného zapracování
● Pozitivní klima pracovního prostředí
● Podporu v procesu celoživotního 

vzdělávání
● Příspěvek na penzijní pojištění 

a stravovaní ve školní jídelně

Jedná se o pracoviště Blovice.
Bližší informace podá: ředitel školy 
Mgr. Zdeněk Tauchen 773 771 880
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CHANOVICE

TRHANOV

STABILNÍ RODINNÁ 
FIRMA S BUDOUCNOSTÍ! 

PASSION FOR TIMBER

pfeifergroup.com/cs

We connect people, 
nature and technology.

For better wood solutions.

PRO VÍCE INFORMACÍ 
NAVŠTIVTE NAŠE WEBOVÉ STRÁNKY 
NEBO NÁS KONTAKTUJTE OSOBNĚ

ZAJÍMÁ VÁS, JAK TO U NÁS 
VYPADÁ? NASKENUJTE QR KÓD.

Pfeifer Holz s.r.o.
Chanovice 102
341 01 Horažďovice

Ivana Šimonová
tel. 602 659 522
nabor@pfeifergroup.com

Pfeifer Holz s.r.o.
Trhanov 72
345 33 Trhanov

Marie Chmelíková
tel. 379 414 013
nabor@pfeifergroup.com
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Společnost Alfabeton s.r.o. 
Blatná

přijme do hlavního pracovního poměru pracovníka/
pracovnici na pozici

dispečer/dispečerka provozu 
 pracovníka na pozici řidič skupiny C na obsluhu 

domíchávače betonových směsí 
 obsluhu čerpadla betonových směsí.

Velmi dobré platové podmínky, zaměstnanecké benefi ty. 

Bližší informace na telefonu 603 258 299. 

Hajanka
výroba prošívaných přikrývek

a polštářů, čištění peří
Otevřeno:

Po - Út - ZAVŘENO
St  - Čt - 8.00-11.00
Pá - 14.00 - 17.00

Jinak možno po telefonické dohodě

Hajany 80  Tel.: 732 236 153 www.spanekvperi.cz

� Provádíme stavební 
a zednické práce

� Demolice, sanace a opravy
� Stavby plotů, opěrných zdí, 

příček a základových desek
� Pokládku obrubníků, 

zámkové dlažby, z kamene 
obklady teras, chodníků 
apod.

� Pokládku drenáží, žlabů, 
přípojky vody, usazení 
šachet, vpustí  jímek

� Zateplování domů, lepidlo, 
štuk, fasádní omítky

� Práce se dřevem a jiné práce
� Bagr a auto s kontejnerem 

k dispozici
� Zajišťujeme odvoz a dovoz 

materiálu

Více info 725 882  700,
mail: mjelen10@gmail.com

- VÝSTAVBA BYTOVÝCH I 
   NEBYTOVÝCH PROSTOR, NOVOSTAVBY
- REKONSTRUKCE VESNICKÝCH CHALUP,
   PAMÁTKOVÝCH OBJEKTŮ A RODINNÝCH DOMŮ
- ZEMNÍ A VÝKOPOVÉ PRÁCE BAGREM 
- KONTEJNEROVÁ DOPRAVA 

BLATNÁ

SpaceSolution s.r.o.
STAVEBNÍ SPOLEČNOST

info@spacesolution.cz +420 737 18 19 19
www.spacesolution.cz

58letá 
středoškolačka, 

174 cm, 65 kg 
hledá pozitivního 

muže na trvalý 
vztah, může být 

i starší.
Mobil 601 106 721

® Ivana Fašianoková Rakoušová
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Autodoprava Petr Chvátal Blatná
Chlumská 1355 - 388 01 Blatná

+420 603 247 601

www.adchvatal.cz             ad.chvatal@seznam.cz

►  Zemní a výkopové práce, traktorbagr + otočný bagr

►  Dovoz kameniva, písku, betonu

►  Kontejnerová přeprava, pronájem kontejneru,

 odvoz suti

►  TATRA 815 sklápěč  + hydraulická ruka

Přijmeme 1-2 řidiče MKD řidičský průkaz sk. C + E,

mzdové ohodnocení – 41.000 Kč ,

pojištění pracovní neschopnosti, 13. plat, víkendy volné,

stálá práce

OCELOVÉ KONSTRUKCE ZÁHROBÍ s. r. o.  

 

Hledají nové zaměstnance na pozici: 

 

                    
„ZÁMEČNÍK A SVÁŘEČ“

 Náplň práce:

 o Zámečnické práce v

 

nově vystavené hale

 o Svařování dílů a kovových konstrukcí

 o Výroba ocelových hal a jednoúčelových strojů

 o Kovovýroba

 Bližší informace na tel. čísle: 721 631 693 nebo e – mail: info@okzahrobi.cz

 
 

Firma Czech Industrial Fabrics s.r.o., provozovna Blatná hledá:  
Technického pracovníka/pracovnici do ruční výroby filtračních pásů 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pro více informací prosím volejte: 733 213 077 
 

U Sladovny 277, 388 01 Blatná,  email: info@czechindustrialfabrics.cz,  www. czechindustrialfabrics.cz 

Nabízíme: 
nadstandardní finanční ohodnocení  
různorodá náplň práce v zakázkové výrobě  
provoz na jednu směnu 
možnost i částečného pracovního úvazku 
individuální přístup v malém kolektivu 

Požadujeme: 
technické a kreativní myšlení 
manuální zručnost 
pečlivost, spolehlivost 
vysoké pracovní nasazení 
fyzická zdatnost 
ochota a schopnost se učit 
nekonfliktní jednání 

 

Náplň práce: 
ruční zakázková výroba filtračních pásů 
podílení se na vývoji technologických postupů 
příjem materiálu, balení a expedice zboží 

 

 

Co požadujeme? 
 Vzdělání učitel MŠ/učitel 1. stupeň ZŠ/ speciální 

pedagog/ studium pro AP 
 Lásku k dětem, pozitivní vztah k profesi 
 Schopnost týmové práce 
 Milou a vstřícnou povahu, která bude dětem vzorem 
 Vlastní kreativitu, tvořivost, schopnost samostatné práce 
 Zkušenosti s dětmi výhodou 

 
Co nabízíme? 

 Práci v nově zrekonstruovaných prostorách soukromé 
školky v Blatné 

 Práci v malém přátelském kolektivu (max. 12 dětí) 
 Smlouva HPP, plný úvazek, ranní/odpolední směna 
 Další profesní vzdělávání 
 4 týdny dovolené 
 Platové zařazení dle dosaženého vzdělání a délky praxe 
 Nástup možný od 2. září 2024 (případně přípravný týden) 

 
Životopisy prosím posílejte na email 

dsctyrlistek@email.cz 
Více informací o nás naleznete na www.dsctyrlistek.cz 

 
 
 

 

přijme 
učitelku/učitele 

přij



Ročník 35 (45) Blatná 12. dubna 2024 Číslo 7 / strana 23

Kde si vaší práce 

VISHAY BLATNÁ 

„Tohle není klasická fabrika!“

 

 

 

-  závodní stravování

 

 

Autodíly -    
     železářství

MAREK CHVÁTAL

  náhradní díly Škoda 
      + zahraniční vozidla
  autodoplňky, maziva, oleje
  výroba klíčů
  prodej vložek, zámků, kování
    sjednocování a oprava vložek FAB,
      TITAN
  elektrické a ruční nářadí
  vruty, šrouby, hmoždinky, kotvy

Provozní doba: Po-Pá 7.30 - 16.00
 So 8.00 - 11.00

J. P. KOUBKA 81, BLATNÁ
tel: 777 024 366, 383 422 111
e-mail: chvatalm@seznam.cz

Nová služba: broušení nožů, nůžek,
seker a dlát

 
MECHANIK - NÁSTROJAŘMECHANIK - NÁSTROJAŘ

Pracovní náplň:
● údržba a příprava forem dle výrobního plánu
● preventivní výměny, realizace oprav
● provádění základní preventivní údržby strojního vybavení
● návrhy na modifi kace a renovace forem
● správa skladu forem a náhradních dílů

Požadujeme:
● SŠ, SOU - technického směru
● zkušenosti s technologií lisování plastů velkou výhodou
● schopnost čtení výkresové dokumentace
● základní znalost práce na PC
● technické myšlení a manuální zručnost
● samostatnost, pečlivost

Nabízíme:
● stabilní zaměstnání v perspektivní společnosti
● zajímavé fi nanční ohodnocení + měsíční prémie
● 5 týdnů dovolené
● příspěvek na stravování
● příspěvek na dopravu
● 13. mzda
● Životní pojištění

Kontakt:
VISHAY ELECTRONIC spol. s r. o., Paštická 1096, 388 01 Blatná

tel.: 383 455 611 – Martina Říhová,
e-mail: martina.rihova@vishay.com

Internet až
1 000 Mb/s

Jsme vám nejblíž

Nad Lomnicí 1255, 388 01  Blatná
488 999 488

zákaznické centrum Blatná

Sousede, 
už to u vás 
taky tak
lítá?
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